
BRM.0012.1.8.2019           

 

Protokół nr 8/2019 

posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej Inowrocławia, 

odbytego w dniu 18 listopada 2019 r. w Urzędzie Miasta Inowrocławia, 

ul. Prezydenta Franklina Roosevelta 36. 

 

Czas trwania posiedzenia 12.00 – 12.20. 

 

Członkowie Komisji obecni na posiedzeniu: 

1. Waldemar Wąśniewski  – Przewodniczący Komisji 

2. Elżbieta Jardanowska  – Członek Komisji 

3. Jan Gaj    – Członek Komisji 

 

W posiedzeniu nie uczestniczyła radna Lidia Stolarska– Członek Komisji. 

 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

 

1. Grażyna Filipiak – Skarbnik Miasta. 

2. Alicja Sobczak – Naczelnik Wydziału Gospodarki Lokalowej. 

3. Michał Jaśtak – Naczelnik Wydziału Inwestycji, Rozwoju Gospodarczego i Funduszy 

Europejskich. 

4. Anna Rozesłaniec- Kierownik Referatu Rozwoju Gospodarczego i Funduszy 

Europejskich. 

5. Bogusława Mikołajczak – Naczelnik Wydziału Dróg i Transportu. 

6. Urszula Marczewska – Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej, Środowiska              

i Rolnictwa. 

 

Listy obecności członków Komisji oraz zaproszonych gości stanowią załącznik nr 1 do 

protokołu.  

                                       

Ad 1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum. 

 

Posiedzenie Komisji otworzył Pan Waldemar Wąśniewski – Przewodniczący Komisji, który 

zgodnie z listą obecności stwierdził, że w obradach Komisji uczestniczy 3 radnych, co 

wobec ustalonego składu Komisji wynoszącego 4 osoby, stanowi kworum pozwalające na 

podejmowanie prawomocnych decyzji. 

 

Ad 2. Przyjęcie porządku dziennego posiedzenia. 
 

Waldemar Wąśniewski – Przewodniczący Komisji: 

Kto jest za przyjęciem porządku dziennego obrad? 

 

głosowanie:   za – 3, przeciw - 0, wstrzym. się – 0 
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Porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum. 

2. Przyjęcie porządku dziennego posiedzenia. 

3. Przyjęcie protokołu nr 7 posiedzenia Komisji. 

4. Opiniowanie projektu budżetu Miasta Inowrocławia na 2020 r. 

5. Ustalenie planu pracy Komisji na I półrocze 2020 r. 

6. Sprawy wymagające opinii Komisji. 

7. Sprawy bieżące.  
 

Ad 3. Przyjęcie Protokołu nr 7 posiedzenia Komisji. 
 

Waldemar Wąśniewski – Przewodniczący Komisji: 

Kto jest za przyjęciem protokołu nr 7 z posiedzenia Komisji? 
 

głosowanie:   za – 3, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 
 

Ad 4. Opiniowanie projektu budżetu Miasta Inowrocławia za 2020 r. 
 

Grażyna Filipiak – Skarbnik Miasta: 

Przedstawiła projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Miasta Inowrocławia na 

rok 2020 oraz projekt uchwały Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 

Inowrocławia na lata 2020-2033. 

Projekty uchwał stanowią załączniki do protokołu XIX sesji RMI z dnia 16 grudnia 2019 r. 
  
Waldemar Wąśniewski – Przewodniczący Komisji: 

Pytania zadawaliśmy na poprzednich komisjach i nasze wątpliwości zostały rozwiane. 

Mamy świadomość, że dochody w przyszłym roku będą o kilkanaście milionów mniejsze     

i to wymusiło cięcia i oszczędności. Konstrukcja budżetu była trudna.  
 

Pytania i dyskusja. 
 

Elżbieta Jaranowska – członek Komisji: 

Czy kiedykolwiek był pomysł w Mieście, aby wybudować ścieżkę rowerową na trasie 

Inowrocław-Kruszwica? 
 

Waldemar Wąśniewski – Przewodniczący Komisji: 

Był taki pomysł. Podpisany był list intencyjny pomiędzy Prezydentem, a Burmistrzem.  
 

Bogusława Mikołajczak – Naczelnik Wydziału Dróg i Transportu: 

Wydział Inwestycji prowadził taką sprawę. 
 

Anna Rozesłaniec - Kierownik Referatu Rozwoju Gospodarczego i Funduszy Europejskich: 

Był podpisany list intencyjny. 
 

Elżbieta Jaranowska – członek Komisji: 

A jak to wygląda na dzień dzisiejszy?  
 

Bogusława Mikołajczak – Naczelnik Wydziału Dróg i Transportu: 

Problemy były terenowo – prawne. Tam również była kwestia ulicy Mątewskiej, gdzie 

w tym porozumieniu miał uczestniczyć Powiat.  
 

Elżbieta Jaranowska – członek Komisji: 

Czyli Powiat też nie wszedł w to? 
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Bogusława Mikołajczak – Naczelnik Wydziału Dróg i Transportu: 

Chyba nie. 
 

Jan Gaj – członek Komisji: 

Czy braki dofinansowania na wymienne źródła ogrzewania to jest tylko w tym roku czy na 

stałe? 
 

Grażyna Filipiak – Skarbnik Miasta: 

Budżet ma charakter roczny. Mam nadzieję, że przyszłe lata będą lepsze dla Miasta i będzie 

można ponownie dofinansowywać.  
 

Innych pytań nie było. 
 

Waldemar Wąśniewski – Przewodniczący Komisji: 

Przystępujemy do głosowania. Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały 

w sprawie uchwalenia budżetu Miasta Inowrocławia na rok 2020? 
 

głosowanie:  za – 2, przeciw - 0, wstrzym. się – 1. 
 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej Inowrocławia 

z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia (Dz. Urz. Woj. 

Kujawsko-Pomorskiego Nr 93, poz. 1356, z późn. zm.), Komisja Rewizyjna podjęła 

uchwałę nr 9/2019 o pozytywnym zaopiniowaniu projektu uchwały w sprawie 

uchwalenia budżetu Miasta Inowrocławia na rok 2020. 
 

Waldemar Wąśniewski – Przewodniczący Komisji: 

Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały w sprawie Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Miasta Inowrocławia na lata 2020-2033? 
 

głosowanie:  za – 3, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 
 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej Inowrocławia 

z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia (Dz. Urz. Woj. 

Kujawsko-Pomorskiego Nr 93, poz. 1356, z późn. zm.), Komisja Rewizyjna podjęła 

uchwałę nr 10/2019 o pozytywnym zaopiniowaniu projektu uchwały w sprawie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Inowrocławia na lata 2020-2033. 

 

Ad 5. Ustalenie planu pracy Komisji na I półrocze 2020 r. 
 

Członkowie Komisji Rewizyjnej ustalili plan pracy Komisji na I półrocze 2020 r. 
 

STYCZEŃ 

− Sprawy wymagające opinii Komisji. 

LUTY 

− Sprawozdanie z pracy Komisji za 2019 r. 

 

MARZEC 

−  Kontrola przyznania dofinansowania doskonalenia zawodowego nauczycieli za 2019 r.  

KWIECIEŃ 

− Analiza środków przeznaczonych na dodatkowe patrole Policji w 2019 r. 
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MAJ 

− Analiza sprawozdania z wykonania budżetu Miasta Inowrocławia za 2019 r. 

− Wypracowanie wniosku absolutoryjnego. 

− Ustalenie planu pracy Komisji na II półrocze 2020 r. 

CZERWIEC 

-  Analiza kosztów zimowych utrzymania dróg w Inowrocławiu za 2018 i 2019 r.   
 

Innych propozycji nie było, w związku z powyższym przystąpiono do przegłosowania 

zaproponowanego planu pracy. 
 

Kto jest za przyjęciem przedstawionego planu pracy na I półrocze 2020 r.? 
 

głosowanie: za – 3, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 
 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej Inowrocławia 

z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia (Dz. Urz. Woj. 

Kujawsko-Pomorskiego Nr 93, poz. 1356, z późn. zm.), Komisja Rewizyjna podjęła 

uchwałę nr 11/2019 o pozytywnym zaopiniowaniu planu pracy Komisji na I półrocze 

2020 r. 

 

Ad 5. Sprawy wymagające opinii Komisji. 
 

Waldemar Wąśniewski – Przewodniczący Komisji: 

Przedstawił projekt uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z kontroli przeprowadzonej 

w zakresie  zakupów dokonanych przez Bibliotekę Miejską im. Jana Kasprowicza 

w Inowrocławiu w 2018 r.  

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 2 do protokołu.  
 

Nie wniesiono uwag do projektu. Przystąpiono do głosowania projektu uchwały. 
 

głosowanie:  za – 3, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 
 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej Inowrocławia 

z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia (Dz. Urz. Woj. 

Kujawsko-Pomorskiego Nr 93, poz. 1356, z późn. zm.), Komisja Rewizyjna podjęła 

uchwałę nr 12/2019 o pozytywnym zaopiniowaniu projektu uchwały w sprawie 

przyjęcia sprawozdania z kontroli przeprowadzonej w zakresie  zakupów dokonanych 

przez Bibliotekę Miejską im. Jana Kasprowicza w Inowrocławiu w 2018 r. 
 

Ad 6. Sprawy bieżące. 
 

Nie było. 
 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodniczący zamknął posiedzenie Komisji 

o godzinie 1220. 

 

Przewodniczący 

Komisji Rewizyjnej 

 

Waldemar Wąśniewski 
Protokółowała:  
 

Agnieszka Bardzińska 


